
Helsingborg 2016 -11-24 

Protokoll från styrelsemöte i Helsingborgs fotoklubb. 

Närvarande:  Anders Sjöberg,  Bengt Eriksson,  Esther Wirström,  

Johan Johansson. 

§ 1.  Ordförande  Anders  Sjöberg öppnade mötet och hälsade  

välkommen. 

§ 2. Dagordningen godkändes. 

§ 3. Esther Wirström  läste föregående protokoll.  

§ 4.  Idrott museet:  Interesset för få fram  50-70 bilder  till okt. 2017 

har visat sig stort bland medlemmarna. Under 2017 kommer 

fototillfällen att läggas in i programmet för att få fram fler bilder till 

idrotts museet. 

§ 5. Fredriksdal:  Det finns et positivt interesse för ett samarbeta med  

Helsingborgs fotoklubb. 

§ 6. Bengt och Inge ska titta på möjligheterna att skaffa ny bio duk till 

lokalen. Målet är att köpa en på öppet köp, så vi kan återlämna den 

om den inte håller måttet. 

§ 7. Studion:  Ska bära sin egen kostnad och från årsmötet 2017 ska 

det budgeteras hur mycket klubben ska skjuta till under ett 

verksamhets år. 

§ 8. Kurs 3: Eventuella deltagare måste ha grundläggande kunskaper i 

kamera inställning exp. ljus styrka, tid på dagen och anv. av stativ. 

Johan återkommer i vår med mer information. 

§ 9. Ekonomi: Klubben har i dag en god ekonomi. Men för att kunna 

bibehålla den ska en grupp tillsättas, som får i uppdrag att ta fram 

förslag  på vilket sätt klubben kan förstärka sin kassa det kommande 



åren. Riktlinjer för gruppen kommer att diskuteras på nästa 

styrelsemöte . Anders får i uppdrag att hitta intresserade i klubben, 

som kan jobba fram förslagen. 

§ 10. Nästa styrelsemöte  2017-01-16. 

Vårterminen börjar 2017- 01-17 

Mötet avslutas. 

Vid protokoll …………………………………………………………………….justeras 

Esther Wirström…………………………………………………………………….. 

    

 

 

 


